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Z á p i s  
z oponentního řízení  
Závěrečných zpráv řešení projektů centralizovaných rozvojových projektů 2018  
 
Místo řízení: rektorát JU – zasedací místnost 03 003, Branišovská 31a, 370 05 České 

Budějovice  
Datum řízení:   13. února 2019 
Přítomni:   dle prezenční listiny 

 

Z a h á j e n í  
 
Ing. Tomáš Lysenko-Chvíla z pověření rektora přivítal účastníky na oponentním řízení a seznámil je s průběhem 
řízení, s průběhem formálního hodnocení ročních zpráv o realizaci (dále jen ZZ) projektů centralizovaných 
rozvojových projektů 2018 (dále také cRP 18).   

 

 
 

P r o g r a m  o p o n e n t u r  
 

13:00 Úvodní slovo k IP 2016-2018 

13:10 C2 Propagace a popularizace vědecko-výzkumné činnosti České zemědělské univerzity v Praze, 
Vysoké školy chemicko-technologické v Praze a Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

13:20 C4 Synergie technologického rozvoje a implementace nové legislativy v roce 2018 

13:30 C8 Rozvoj a posilování efektivity vnitřních systémů zajišťování kvality s cílem zvyšování kvality a 
relevance vzdělávacích činností 

13:40 C10 Spolupráce při přípravě studijních IS na novou strukturu studia a technické řešení 
meziuniverzitní prostupnosti studia 

13:50 C11 Komplexní řešení ochrany osobních údajů v prostředí vysokých škol 

14:00 C12 Rozvoj společného celostátního webového portálu vysokých škol o vědě, vzdělávání, výzkumu a 
vysokém školství 

14:10 C13 Problematika internacionalizace v prostředí veřejných vysokých škol se zaměřením na oblast 
lidských zdrojů (PILZ) 

14:20 C14 Zvýšení absorpční kapacity pro mezinárodní VaV projekty - H2020 Umbrella 

14:30 C15 DPP!!! VŠ - Dotace, projekty, procesy vysokých škol !!! 

14:40 Závěrečná diskuse a ukončení řízení 
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O P O N E N T U R Y :  
(jednotlivé oponentury uvozeny názvem/vy projektu/ů a jménem řešitele za JU nebo jeho zástupce v rámci 
oponentur) 

 

Dílčí projekty cRP 18 řešené JU 
 
C2 Propagace a popularizace vědecko-výzkumné činnosti České zemědělské univerzity v Praze, Vysoké školy 
chemicko-technologické v Praze a Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

• Řešitel: Mgr. et Mgr. Martina Karásková 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotazy/připomínky nebyly vzneseny. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C4 Synergie technologického rozvoje a implementace nové legislativy v roce 2018 

• Řešitel: RNDr. Josef Milota 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Podařilo se řešitelům vyřešit a implementovat vše, co bylo identifikováno k nápravě 
na základě analýzy? 
Odpověď: Nikoliv, byl sestaven žebříček a bylo vybíráno dle potřebnosti a zároveň dostupnosti 
prostředků. 
Dotaz/připomínka: Jaký systém (iFIS/SAP/Magion/apod.) byl pro modifikaci nejdražší? 
Odpověď: Nejvíce prostředků bylo věnováno iFIS, a to proto, že jej využívá nejvíce škol. Další v pořadí 
byl SAP, následovaný Magionem a dalšími. 

 
Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C8 Rozvoj a posilování efektivity vnitřních systémů zajišťování kvality s cílem zvyšování kvality a relevance 
vzdělávacích činností 

• Řešitel: prof. PhDr. Bohumil Jiroušek, Dr. 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Nebylo uvažováno, na základě potřebnosti překladu interních směrnic a předpisů, 
o restrukturalizaci, resp. racionalizaci všech předpisů?  
Odpověď: Na takovéto téma diskuse neprobíhaly. Dokumenty k překladu byly vybírány zcela cíleně, a to 
pouze ty, které jsou vyžadovány pro zahraniční evaluaci.  
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C10 Spolupráce při přípravě studijních IS na novou strukturu studia a technické řešení meziuniverzitní 
prostupnosti studia 

• Řešitel: Bc. Eduard Krlín 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Je v plánu, aby systém k elektronickému podepisování nahradil i současně užívané 
certifikáty  kvalifikovaného podpisu na tokenech/kartách/uložené na HDD/apod.? Pokud ano, je nutné 
pracovat i s tím faktem, že nezávisle na běžných potřebách JU jsou zde povinnosti elektronického 
podepisování v systémech poskytovatelů dotace (např. ISKP 2014+) 
Odpověď: Ano, takový je plán, tedy nastavit jednotné úložiště certifikátů. Toto úložiště bude možné 
použít i pro zmíněné systémy. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C11 Komplexní řešení ochrany osobních údajů v prostředí vysokých škol 

• Řešitel: RNDr. Ludmila Bulánová 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Jaká je procentuální účast zaměstnanců na e-learningovém kurzu k GDPR? 
Odpověď: Takovýto údaj není zatím sledován – kurz je zatím nepovinný. Nicméně do dnešního dne bylo 
vydáno celkem přibližně 500 certifikátů za celou JU. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
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C12 Rozvoj společného celostátního webového portálu vysokých škol o vědě, vzdělávání, výzkumu a vysokém 
školství 

• Řešitel: BcA. Štěpán Kuděj, DiS. et DiS. 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: V jakém stavu je propojení/spuštění portálu Universitas a scienceZOOM.cz? 
Odpověď: Spuštění v novém univerzitním designu je plánováno v řádech několika následujících týdnů. 
Zároveň je dohoda s Universitas na sdílení vybraných článků. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C13 Problematika internacionalizace v prostředí veřejných vysokých škol se zaměřením na oblast lidských 
zdrojů (PILZ) 

• Řešitel: Naděžda Kuršová 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Platí vytvářené metodiky i v oblasti celého personálního náboru vč. komunikace?  
Odpověď: Nikoliv, metodiky se primárně zabývají finanční stránkou procesu a úhrady pojištění. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C14 Zvýšení absorpční kapacity pro mezinárodní VaV projekty - H2020 Umbrella 

• Řešitel: Ing. Petr Císař, Ph.D. 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Jaká je cena jedné stáže v Bruselu v rámci Czela? 
Odpověď: Nejedná se o placenou stáž, jedná se o pracovní stáž, která předpokládá zapojení účastníků 
do činností Czela bez nároku na mzdu. Zároveň je nutné plánovat stáž mimo dobu konferenci a letního 
období. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen. 
 
C15 DPP!!! VŠ - Dotace, projekty, procesy vysokých škol !!! 

• Řešitel: Ing. Tomáš Lysenko-Chvíla 
Oponentní prezentace viz příloha zápisu 

Dotaz/připomínka: Jaké jsou přínosy pro ÚR? 
Odpověď: Jedná se o přínosy ve smyslu získání obdobné praxe z jiných školy v rámci řešených projektů 
OP VVV a koordinace postupů napříč univerzitami – sjednocení postupů. 
 

Stanovisko komise: Projekt byl obhájen (konstatovalo plénum). 
 
 

Z á v ě r  
 
Na závěr byla dána možnost diskuse k oponentnímu řízení, kterou nikdo z přítomných nevyužil. Ing. Tomáš 
Lysenko-Chvíla v závěru poděkoval všem přítomným za jejich oponentury a věnovaný čas, konstatoval, že se 
nikdo z členů komise nevyslovil proti obhajobám výstupů realizace projektů, prohlásil projekty realizované 
v roce 2018 za obhájené a ukončil oponentní řízení.  
 
Poznámka 
 
Veškerá dokumentace, která nebude mít charakter interního nebo neveřejného dokumentu, bude zveřejněna 
na webových stránkách JU (prezentace jednotlivých řešitelů a zástupců a závěrečné zprávy projektů budou 
dostupné po přihlášení). Přílohy zpráv nebudou součástí zveřejnění a budou k nahlédnutí na ÚR JU. 
 
Během Oponentního řízení byla pořízena fotodokumentace, jejíž část je užita v rámci zápisu a kompletní obsah 
je k dispozici k nahlédnutí na ÚR JU. 
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Přílohy: 
1. Prezenční listina 
2. Prezentace k oponenturám 
3. Prezentace jednotlivých řešitelů/zástupců řešitelů/zástupců fakult 
4. ZZ cRP 2018 

 
 
 
Zápis zpracoval/a: Ing. Tomáš Lysenko-Chvíla  
Ověřil: Ing. Veronika Hásová   
V Českých Budějovicích dne 15. 2. 2019 
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